
Protokół Nr  5.2020 

wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Górzyca  

21 września 2020 r.  godz. 15
00

 
 

     W posiedzeniu udział wzięły niżej wymienione komisje:   

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 3 członków na skład osobowy 3); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 1 na skład osobowy 3 – 

nieobecny radny Krzysztof Krupa) 

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

4 członków na  skład osobowy 4); 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 4 członków na skład osobowy 4). 

 

     Listy obecności członków poszczególnych komisji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

     Przewodniczący wyżej wymienionych komisji  prowadzenie wspólnego 

posiedzenia  powierzyli Przewodniczącemu Rady Gminy Krzysztofowi Bańka 

będącego członkiem komisji rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej. 

 

     Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka przedstawił porządek obrad 

dla wszystkich komisji : 

 

Porządek obrad: 

1. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Gorzyca w rejonie 

miejscowości Radówek-Laski Lubuskie. 

2. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca w rejonie 

miejscowości Górzyca-Żabice.  

3. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego określenia sposobu zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

4. Projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Górzyca. 

5. Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Górzyca                 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2021 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca      

Nr XIV.79.2019 z dnia 30 grudnia 2019 r. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku               

i informacja  o kształtowaniu  się Wieloletniej Prognozy Finansowej (WPF). 



8. Informacja Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej         

o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 roku. 

9. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 

2020 roku. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca w rejonie miejscowości 

Radówek-Laski Lubuskie. 

 

Projekt uchwały przedstawi i omówi Sławomir Czapłon Insp. ds. budownictwa, 

inwestycji i gosp. przestrzennej . 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca w rejonie miejscowości 

Górzyca-Żabice.  

 

Projekt uchwały przedstawi i omówi Sławomir Czapłon Insp. ds. budownictwa, 

inwestycji i gosp. przestrzennej . 

 

Radna Stanisława Urban stwierdziła, że na załączonych mapkach do projektu 

uchwały brak jest informacji dotyczących numerów działek, na których 

przewiduje się zmiany. 

Wójt w odpowiedzi na pytanie radnej podał dokładne informacje dotyczące 

terenów objętych studium. Dodał, że na sesji przedłożona będzie mapa 

szczegółowa do wglądu. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego określenia sposobu zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 



nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wlkp. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Insp. ds. gospodarki odpadami, 

gospodarki przestrzennej i dróg Ewelina Pakos. 

 

Radny Ireneusz Grzesiak spytał, czy ograniczenie do 4 razy w roku możliwości 

oddania śmieci o dużych gabarytach nie spowoduje wywożenie ich do lasów? 

Wójt odpowiedział, że możliwość oddania dużych gabarytów cztery razy w roku 

powinna zabezpieczyć mieszkańców w tym zakresie. Dodał, że w ostatnim 

okresie obserwuje się nagminne oddawanie odpadów tego typu, które pochodzą 

m.in. z prowadzone działalności i  przywożenia tego typu odpadów z Niemiec. 

Oddanie śmieci gabarytowych każdorazowo będzie odnotowane i nie może 

przekroczyć łącznie liczby czterech razy w roku. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła podinsp. Ds. gospodarki przestrzennej                 

i dróg w miejscu Ewelina Pakos. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Górzyca                              

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2021 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Gł. Specj. ds. ewidencji działalności 

gospodarczej, spraw społecznych i ochrony danych osobowych Ewa Piechota. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

 



Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca Nr 

XIV.79.2019 z dnia 30 grudnia 2019 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Radna Janina Bryl spytała na jakie zadania przeznaczone zostaną środki 

otrzymane z Funduszu Przeciwdziałania COVI-19 z budżetu Państwa? 

Wójt odpowiedział, że jest to kwota 500.000 zł i zostanie przeznaczona na 

współfinansowanie przebudowy drogi gminnej w Górzycy ul. Reja,  w wys. 

298.000 zł, modernizację dróg gminnych, m.in. w Pamięcinie 80.000 zł, oraz 

modernizację przepompowni ścieków: w Górzycy, Czarnowie i w Owczarach   

w wys. 122.000 zł. 

 

Radna Janina Bryl spytała na jakie zadania Polsko-Niemieckie Stowarzyszenie 

HUMSANITAS przekazało środki dla Warsztatu terapii Zajęciowej w Żabicach 

i Środowiskowego Domu Samopomocy w Górzycy? 

Wójt odpowiedział, że te środki zostały przeznaczone na dofinasowanie wkładu 

własnego przy realizacji zadań inwestycyjnych przez te jednostki. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku               

i informacja  o kształtowaniu  się Wieloletniej Prognozy Finansowej (WPF). 

 

Informację przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 8 

Informacja Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej                       

o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 roku. 

 

Informacje przedstawił Gł. Księgowy GOK Bartłomiej Miklaszewski. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 



 

Ad. 9 

Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 

2020 roku. 

 

Sprawozdanie przedstawił i omówił Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Tomasz Stupienko. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 10 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Wójt Gminy poinformował o zamknięciu Niepublicznej Szkoły Podstawowej 

w Pamięcinie. Stwierdził, że w obecnym roku szkolnym liczba uczniów 

wynosiła 20, szkoła nie mogła się utrzymać samodzielnie. Dzieci uczęszczają do 

Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Żabicach. Wójt stwierdził, że nie ma 

pomysłu na zagospodarowanie obiektu i czeka na propozycje. 

 

Radna Maria Syktus spytała dlaczego dzieci ze szkoły w Pamięcinie zostały 

przenoszone do szkoły w Górzycy lub innej placówki? 

Wójt odpowiedział, że reakcją rodziców na problemy wychowawcze dzieci było 

m.in. zmiana szkoły, ponadto niski poziom nauczania i inne. 

 

- Radna Stanisława Urban zgłosiła konieczność uporządkowania placu zabaw w 

Czarnowie. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

posiedzenia zakończył wspólne posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca – godz. 16
25 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.                     Przewodniczący posiedzenia 

         (-)Krzysztof Bańka 

 

 
 


